
Zápisnica z 1. zasadania 
obecného zastupiteľstva konaného 

 dňa 22.02.2013 
 
PRÍTOMNÍ: Podľa prezenčnej listiny  
 
PROGRAM:                                                                                                                                     
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012  
    a návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  na 1.polrok 2013                                                                                                                
3. Rómska problematika 
4. Financovanie CVČ 
5. Internet obce – poplatky, úľavy 
6. Návrh na predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-4.1.A -2013/01 ROP 
7. Rôzne a záver 
 
1. V úvode starosta obce privítal poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatoval, že  
prítomných je 6 poslancov/ prezenčná listina/, t.j. obecné zastupiteľstvo v Nižnom Slavkove 
je spôsobilé rokovať a uznášať sa a poslancom prečítal program rokovania obecného 
zastupiteľstva. 
Za prečítaný program bolo 6 poslancov.  
 
2. Hlavná kontrolórka obce Margita Marčišovská  predložila poslancom správu o kontrolnej 
činnosti za rok 2012 / viď príloha/ a predložila návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného    
kontrolóra  na 1.polrok 2013/ viď príloha/.   
Poslanci obce zobrali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky. 
 
3. Rómskou problematikou sa obec zaoberala na svojich zastupiteľstvách viackrát. Listom zo 
dňa 21.09.2012 upozorňovala obyvateľov „ Cigánskej osady“ na nelegálne stavby, ktoré 
ohrozujú životy a zdravie osôb. Rómovia tento apel obce vôbec neberú vážne. Aj naďalej 
budujú čierne stavby na pozemkoch, ktoré im nepatria. Užívateľmi pozemkov  je miestne 
združenie urbariátu obce Nižný Slavkov, ktoré bolo vyzvané na výročnej schôdzi k spolupráci 
s obcou s tým, aby ako užívatelia pozemkov využívali pozemky na ťažobnú a pestovnú 
činnosť a nie nato, aby na týchto pozemkoch sa budovali čierne stavby. Urbár prisľúbil väčšiu 
kontrolu a spoluprácu s obcou. Poslanci sa jednoznačne vyjadrili za to, že čierne stavby musia 
byť postupne zlikvidované a z tohto dôvodu odporúčali starostovi obce zvolať verejné 
zhromaždenie za účasti Rómov, občanov majoritnej skupiny a polície. 
Poslanci obce zobrali tento bod na vedomie.  
 
4.  Starosta obce informoval poslancov o financovaní CVČ a problémoch spojených         
so zmenou financovania CVČ. Obce dostávajú finančnú podporu na deti od 5 do 15 rokov, no 
v škole máme aj žiakov, ktorí dovŕšili vek 16 rokov. Na takéto deti peniaze obec nedostane. 
Týka sa to v súčasnosti detí z Vyšného Slavkova, no taký istý problém bude aj u detí 
z Nižného Slavkova. Do budúcna bude za potreby viac spolupracovať so ZŠ s MŠ, najmä čo 
sa týka financovania lyžiarskych a plaveckých výcvikov. Stav financovania CVČ bude obec 
priebežne monitorovať a poslancov informovať. 
Poslanci obce zobrali tento bod na vedomie. 
 
 
 



5. Starosta obce informoval poslancov  o novej neobmedzenej garantovanej linke  10 Mbit  
od spoločnosti GTS Slovakia. Vysokým prenosom dát stúpol aj mesačný poplatok za internet 
na  391 €. Obec zabezpečuje signál  pre obecný úrad, ZŠ s MŠ, farský úrad a 35 domácností. 
Poplatok na mesiac je 6,64 €, s tým, že doposiaľ boli úľavy pre členov samosprávy a vedenie 
školy. Nový návrh je, aby poplatky boli jednotné bez úľav pre všetkých s platnosťou  
od februára do júna 2013. V mesiaci jún sa prehodnotí financovanie na ďalšie obdobie.  
Za tento bod programu hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 
 
6. Starosta obce  informoval poslancov o novej výzve  na predloženie žiadosti o NFP v rámci 
výzvy ROP-4.1.A -2013/01 ROP. Týka sa to obcí, ktoré boli v roku 2010 postihnuté 
povodňami. Do tejto skupiny patrí aj obec Nižný Slavkov. Starosta poinformoval poslancov 
o doposiaľ realizovaných projektoch v rámci operačného programu ROP-4.1. Poukázal na to, 
že aj napriek dokončeným projektom s kolaudáciou obec doposiaľ nemá vyrovnané finančné 
vzťahy so štátom a stále je zaťažená úverom. Poslanci odporúčali starostovi, aby do nového 
projektu obec nevstupovala dovtedy, kým nebudú vysporiadané finančné vzťahy medzi 
obcou, štátom a bankou. 
Za tento bod programu hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 
7. Rôzne a záver 
    V bode rôzne starosta obce informoval poslancov o nákupe dvoch kombinovaných 
sporákoch do kuchyne. Pri rôznych akciách, pri ktorých si občania kuchyňu prenajímajú,   
budú môcť užívať kombinované sporáky s tým, že každý si zabezpečí plynovú bombu sám. 
Elektrická energia bude započítaná podľa spotreby. 
Prenájom sporákov a ich užívanie  prítomní poslanci zobrali na vedomie. 
 
Na záver sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom za aktívnu účasť na 
zastupiteľstve. 
 
 
V Nižnom Slavkove  22.02.2013  
 
 
 
Zapísala :                     Mária Hanzelová        ..................................................  
 
Starosta obce:              Ing. Jozef Kamenický ...................................................  
 
Overovatelia zápisnice: 
 
                                    Ján Popovič ....................................................  
 
                                    Ján Polomský .............................................. 

 

 

 

 



Obec Nižný Slavkov, Obecný úrad, 082 75 

 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 1/2013 

zo dňa 22.02.2013 

 

 

OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  

 

A/ berie na vedomie 

- správu o kontrolnej činnosti za rok 2012 / viď príloha/ a návrh plánu kontrolnej činnosti     
  hlavného  kontrolóra  na 1.polrok 2013/ viď príloha/.   
- rómsku problematiku 
- financovanie CVČ 
- užívanie  kombinovaných sporákov 

 
B/  schvaľuje  

-  jednotný poplatok bez úľav pre všetkých s platnosťou od mesiaca február 2013  
 

C/ zamieta 

-vstup do nového projektu pokiaľ nebudú vysporiadané finančné vzťahy medzi obcou, štátom a 
bankou 
 
 

V Nižnom Slavkove 22.02.2013 

 

                                                                                                              Ing. Jozef Kamenický 
                                                                                                                     starosta obce 
 

 

 


